
Referat fra styremøte gjennomført på Teams 15.03.2023 

Tilstede: Eirik Dahl, Nils Nilsson, Marie Kongsli Kleiven, Sven Inge Sunde, Torgrim Opheim,  og Anne 

Eline Larsen 

 

Sak 1. Innspill fra Elverum                                                                                                                                  

Nfu lokallag for Elverum og omegn søker om støtte pålydene kr 4000,- til temamøte om avlastning 

for barn og voksne med funksjonsnedsettelse. Temamøte skal gjennomføres på Terningen arena 

30.03.2023.  

Styret går inn for å bevilge kr. 4000, da dette er et møte der andre lokallag også er invitert. 

Sak 2. Regnskap                                                                                                                                                            

Regnskapet mangler foreløpig regnskapet gjeldende Øybu, men vil bli klart til årsmøtet.                                         

Regnskapet signeres på årsmøtet. 

Sak 3. Arbeidsprogram                                                                                                                                             

Dette fortsetter og følge det som er NFU sentralt sitt arbeidsprogram 

Sak 4. Informasjon fra Marie                                                                                                                                                

Marie informerer om at Vågå lokallag vil bli nedlagt. Hun har vært i kontakt med Sel og Nord Fron i 

forbindelse med Vågå lokallag sine medlemmer om en evt overføring av medlemsskapet. 

Det er kommet inn en sum penger i forbindelse med en begravelse. Marie vil holde en minnetale for 

avdøde på årsmøtet.  

Sak 5. Informasjon fra Eirik                                                                                                                                 

Fritidsaktiviteter                                                                                                                                                                              

Eirik ønsker at det kommer flere deltagere fra «gamle Hedmark og Oppland» til å delta på aktiviteter.      

Det har vært utfordrende i forhold til aktiv fritid for mennesker med psykisk utviklingshemming etter 

at dette er blitt flyttet fra kultur til helse og omsorg. Det har ikke skjedd noe og har i løpet av 5 år gått 

nedover hele veien til ingenting av tilbud. 

Valg                                                                                                                                                                                  

Eirik sitter ut sin valgte periode som leder for Innlandet. Han sitter som leder til årsmøte 2024. Det er 

opprettet et nytt lokallag i Hamar der Eirik sitter som leder og Katrine (kone) som nestleder.                                                                                                                                                      

Eirik ønsker en gjennomgang av  i valgkomiteen. Det ble ikke gitt noen tilbakemelding/kommentarer 

på dette utover at det er styret som innstiller til valgkomitè slik at det vil bli det nye styret etter 

årsmøtet som innstiller.  

Sak 6. Årsmøtet                                                                                                                                                     

Det er bestilt plass til 50 personer.                                                                                                                                     

Ikke kommet inn noen saker. 

 

Referent 

Anne Larsen                                                                                  


